

# **D1 Carrying Case Instructions For Use**

#### Introduction



The D1 carrying case is intended to contain and protect BeneHeart D1 (hereinafter called the D1) and accessories during transport in hospital or pre-hospital settings.

### **Content Management**

Below is a recommended procedure to manage the contents of your carrying case. Perform the corresponding steps if the involved accessory has been purchased.

# Step 1 Prepare the carrying case

 Hook the belt to the metal rings on both sides of the carrying case, as indicated below:



2. Unzip the zipper of the carrying case to open it.

## Step 2 Manage the ECG cable and D1

- Connect the plug of the ECG cable to the ECG connector on the D1.
- Put the D1 into the carrying case with the handle pointing to the opening on the top of the carrying case, as indicated below:



Front view

Side view

 Carefully manage the ECG cable and put it to the left side of the D1.

# Step 3 Manage the pads

- 1. Connect the pads cable to the pads connector on the D1.
- Secure the cable with the velcro on the top of the carrying case as indicated below:



Put the pads package to the bag inside of the carrying case and secure it with the velcro.



#### Step 4 Manage the battery and rescue bag

- Check the items in the rescue bag. Make sure that a pair of scissors, a razor, a breathing mask, a towel or gauze, and two pairs of gloves are included.
- Put the spare battery and rescue bag to the right side of the D1.



3. Zip the zipper of the carrying case.

# Step 5 Confirm

- 1. Check that the carrying case is zipped up properly.
- Check that the validation date on the pads package and the status indicator beside the Power On/Off button of the D1 are visible through the window of the carrying case.



# Using the D1 with the Carrying Case

- I. Lay the carrying case on a flat location.
- 2. Unzip the zipper of the carrying case.
- Press the Power On/Off button to turn on the D1.
- Take out the pads package, open it, and apply the pads on the patient as indicated. If necessary, process the application site for the pads with tools inluded in the rescue bag.
- 5. Follow the instructions of the D1.

For detailed information, refer to the Operators' Manual of the D1.

#### Cleaning

The carrying case can be cleaned by wiping with a soft, clean cloth dampened with water. Cleaning agents can be used to remove stubborn stains.

www.mindray.com

Mindray Building, Keji 12th Road South, Hi-tech Industrial Park, Nanshan, Shenzhen 518057 P.R. China

Tel: +86 755 81888998

Fax:+86 755 26582680

E-mail:service@mindray.com











# D1便携包使用说明书

# 简介



D1便携包主要用于携带和保护BeneHeart D1除颤监护仪及其附件。

### 包内物品管理

我们推荐您按照以下方法来使用便携包和管理包内物品。如果您购 买了步骤中所涉及的附件,请按照如下方法对其进行管理。

### 步骤一、便携包准备

将便携包背带两端的挂钩勾到便携包左右两侧的金属环上,如 下图所示:



拉开拉链, 打开便携包。

## 步骤二、安放ECG电缆和BeneHeart D1

- 将ECG电缆的插头连接到BeneHeart D1的ECG接口上。
- 将BeneHeart D1的手柄对准便携包上方的开口,将其斜向下放 入便携包中, 如下图所示:



前视图

侧视图 整理好ECG电缆,将其放入BeneHeart D1左侧的凹槽内。

# 步骤三、整理电极片及电缆

- 将电极片电缆的插头连接到BeneHeart D1的电极片接口上。
- 按照下图所示,将电极片电缆用魔术贴固定好:



将电极片包装放入便携包内的袋子里,并用魔术贴固定好,如 下图所示:



# 步骤四、整理电池和急救包

- 清点急救包内附送的工具,确认其中包含一把剪刀、一把刮刨 刀、一个呼吸面罩、一块毛巾或纱布、以及两副手套。
- 将电池和急救包放入BeneHeart D1右侧的凹槽内。



拉好便携包的拉链。

# 步骤五、检查确认

- 确认便携包的拉链是否已经拉上。
- 确认透过便携包的开窗可以清晰看到电极片包装上的有效日期 以及BeneHeart D1开关机按键旁的状态指示灯。



# BeneHeart D1和便携包配合使用方法

- 将便携包平放在平地上。
- 拉开便携包拉链,打开便携包。
- 按下BeneHeart D1的开关机按键。
- 取出电极片包装,将其打开,并按照指示将电极片粘贴到病人 身上。如有需要,可使用急救包内的工具处理电极片安放处的 病人皮肤。
- 按照BeneHeart D1的指示进行操作。

详细信息请参见BeneHeart D1的使用说明书。

### 清洁

本便携包可以用沾水的软布擦洗。如有需要,可沾取一些织物洗涤剂 来去除顽固污渍。

www.mindray.com

客户呼叫中心: 400 700 5652 (24小时服务热线)

#### 深圳迈瑞生物医疗电子股份有限公司

地址: 深圳市南山区高新技术产业园区科技南12路 迈瑞大厦1-4层

邮政编码: 518057

电话: +86 755 81888998 传真: +86 755 26582680 mindray





